

第一次家長日暨六年級家長試卷查閱事宜 (五至六年級)

敬啟者：

茲訂於 2021 年 3 月 27 日(星期六)舉行家長日，惟因疫情關係，現改以 Zoom 網上形式與班主任面談，Zoom 登入編號及密碼詳見《學生手冊》第 67 頁。登入 Zoom 會議室後，請家長先在等候室稍候，讓前一位家長面談完畢後，班主任會按「邀請鍵」讓家長進入會議室面談。如家長未能按時進入會議室面談，須待其他已預約之家長面談後，才獲安排約見面談。為使面談能暢順進行，敬祈 準時登入 Zoom 會議室，並耐心等候，盼能與班主任詳談有關 貴子弟在校學習情況及操行問題，以收管教之效。

另本年度小五進展性評估二及六年級第二次考試已完成，評估卷及試卷亦批改訂正完畢，請閱覽並簽署通告附頁。

如有任何查詢，歡迎來電 2476 2414 與班主任或李玉鳳主任聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年三月十五日

備註: 1. 請於 3 月 17 日(星期三)或之前交回條予班主任。

2. 請於 3 月 17 日(星期三)把所有小五評估卷及附頁交回班主任。

3. 小六因涉及升中呈分不派卷，惟歡迎家長於 3 月 16 日(星期二)或 3 月 17 日(星期三)下午 2 時半至 4 時正來校閱覽。

4. 若小六試卷分數須修改，請於 3 月 17 日(星期三)或之前知會校方。

5. 班主任與家長 Zoom 網上面談時間：_____

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----



(通函 No：068/2020)

敬覆者：

本人已知悉『第一次家長日暨六年級家長試卷查閱』事宜，

本人並 將會 / 無暇 登入 Zoom 網上面談，將稍後與班主任聯絡商議合適時段。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期： 2021 年 3 月 _____ 日

*請於 3 月 17 日(星期三)或以前把回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 068/2020)

15.03.2021

First Parents' Day and Exam Paper Perusal for P.6 Parents (P.5 – P.6)

Dear Parents/Guardians,

Parents' Day is scheduled to be held on March 27, 2021 (Saturday). However, due to the epidemic, we now conduct the Parents' Day through Zoom. Please refer to page 67 of the Student Handbook for the Zoom login ID and password. After logging into the Zoom meeting room, parents are requested to wait in the waiting room. After the previous parent's consultation is completed, the class teacher will press the "invite" button to let the parents enter the meeting room. If parents fail to enter the conference room on time, they must wait until the scheduled parent has finished the consultation. In order to proceed the Parent-Teacher (P-T) meeting smoothly, please log into the Zoom meeting room on time and wait patiently. This is an opportunity to gain a better knowledge of how your child is getting on in his/her studies and conducts in school.

In addition, P.5 2nd Formative Assessment and P.6 2nd Examination have been completed. The assessment and examination papers have also been marked. Parents please kindly peruse the assessment and exam papers and sign on the attached reply slip.

If you have any enquiries, please contact your class teachers or Ms Li Yuk Fung at 2476 2414.

- Remarks:
1. Please fill in the reply slip and return it to the class teachers on or before 17th March, 2021 (Wednesday).
 2. Please return both P.5 assessment paper and reply slips to your class teachers by 17th March, 2021 (Wednesday).
 3. P.6 exam paper will not be given and brought back home because of Secondary School Places Allocation (SSPA). If parents want to read the exam paper, you are welcome to make an appointment with your class teachers to read them at school on 16th March, 2021 (Tuesday) or 17th March, 2021 (Wednesday) between 2:30 pm and 4:00 pm.
 4. Please let your teachers know if there are any marking mistakes found in the exam paper on or before 17th March, 2021 (Wednesday)
 5. Parent-Teacher (P-T) meeting time through Zoom: _____

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal



Dear Principal,

I have read and understand the details of “First Parents’ Day and Exam Paper Perusal for P.6 Parents (P.5 – P.6)”.

I will attend ‘Parents’ Day’ through Zoom. / will not attend ‘Parents’ Day’ through Zoom.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent’s / Guardian’s name : _____

Parent’s / Guardian’s signature : _____

Contact Tel no. : _____

Date : 2021 (Y) 3 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 17th March, 2021 (Wednesday).